


Ana Roque Interiors is a Portuguese brand founded in 1996 by Ana Roque, a recogni-
zed Interior Designer with extensive experience in furniture and lighting development for 
her stores and international partners in several countries, such as: Angola, Spain, France,          
England, Nigeria, Morocco, Qatar, Russia, Sri Lanka and Turkey.
Ana Roque pieces are mostly appreciated by its unique design and high quality due                   
to a team of experts that not only follow the footsteps of the Portuguese artisan tradition 
but also can redefine the current settings giving a fresh and renovated appeal.
 
The uniqueness is also the result of a careful selection of a raw of materials used, such as 
glass, stainless steel, brass, wood, among others. Is this variety that allows the Portuguese 
brand to give life to the most versatile and elegant creations. The ongoing alignment with 
leading international fashion trends and the constant creation of new design concepts, 
allows Ana Roque Interiors to individualize and customize the projects to the clients image 
and needs, with an aesthetic level of excellence and global character.

Ana Roque Interiors est une marque portugaise créée en 1996 par Ana Roque, une récon-
nue designer d’intérieur avec une vaste expérience dans le développement de pièces              
de mobilier et d’éclairage pour ses magasins et pour ses partenaires internationaux dans 
plusieurs pays, tels que: Angola, Espagne, France, Angleterre, Nigeria, Maroc , le Qatar,         
la Russie, le Sri Lanka et la Turquie.
Les pièces Ana Roque Iinteriors sont surtout appréciés par son design unique et de hau-
te qualité grâce à une équipe d’experts qui non seulement suivent les traces de la tradi-
tion artisanale portugaise mais qui peuvent redéfinir le cadre actuel donnant une nouvelle             
et rénovelle attractivité.
 
L’unicité est également le résultat d’une sélection soignée d’une matière première brute 
utilisée, comme le verre, l’acier inoxydable, le laiton et le bois, entre autres. C’est cette 
variété qui permet à la marque portugaise de donner vie aux créations les plus polyva-
lentes et élégantes. L’alignement permanent sur les tendances internationales de la mode                       
et la création constante de nouveaux concepts de design permettent à Ana Roque Inte-
riors d’individualiser et de personnaliser les projets à l’image et aux besoins du client, avec             
un niveau esthétique d’excellence et de caractère global.
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sofa:  foxy  /  coffee table:  scott  /  s ideboard:  owen 
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other page:
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s ideboard:  warrol /  sculpture:  lee
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lamp:   taylor



s ideboard:  bonn ie  /  cha ir :  evans /  d in ing table: 
grace /  cupboard:  bonn ie
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armcha ir :  bacall

other page:
armcha ir :  huppert  /  ottoman:  huppert  /  floor 
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s ideboard:  owen /  wall  lamp:  fus ion



cha ir :  shanne /  console:  chloe
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d in ing table:  horn /  cha ir :  shanne /  sofa :  daze / 

coffee table:  young /  coffee table:  moon /  floor 
lamp:  n icholas



coffee table:  young

other page:
sofa:  daze /  coffee table:  moon /  floor lamp: 

n icholas
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